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 Ad 1: Valg af dirigent og referent. 

Som dirigent valgtes Lars Ulrich Rasmussen og som referent Svend Møller Jensen. 

 Ad 2: Aflæggelse af beretning v. formand Henning Ettrup. 

Af formandens beretning fremgik det, at det er foreningens 9. generalforsamling og i årets løb er der afholdt følgende 
møder/arrangementer med deltagelse af bestyrelsen: 2 bestyrelsesmøder, 1 møde med Rringmærkningscentralen og 
deltagelse i Fuglefestival Skagen.   

Der er startet et nyt CES område på Fyn. Økonomisk set råder foreningen stadig over et beløb fra Tipsmidlerne. Der 
rådes over 25 net, som man kan søge om til CES-mærkning. 

Hjemmesiden kører på lavt blus, og der opfordres til større aktivitet fra medlemmernes side med nogle indlæg. 

Skagen Fuglestation ser ud til at kunne starte op med økonomisk støtte fra DOF, via arv og VU. 

HE efterlyste til slut forslag til, hvordan foreningen i højere grad kan støtte økonomisk i forhold til forskellige 
ringmærkningsprojekter. 

 GENERALFORSAMLING  2009 bliver afholdt den sidste lørdag i november på Naturhistorisk Museum i Århus. 

HE rettede en tak til Naturhistorisk Museum og Ringmærkningscentralen for et godt samarbejde i årets løb og ved dette 
arrangement. 

Ad 3: Fremlæggelse af revideret regnskab til godkendelse. Efter få kommentarer/spørgsmål blev regnskabet godkendt. 

Ad 4: Forslag til budget til godkendelse samt vedtagelse af kontingent. 

I forbindelse med budgettet fremlagde bestyrelsen et forslag til støtte til fuglestationer med ringmærkning på 
programmet. Foreningens ambition om økonomisk støtte til forskellige fuglestationer som Blåvand, Skagen og Gedser 
begrænses dog af nuværende relativt små indtægter. De mindre indtægter skyldes bl.a., at foreningen kun har et 
mindretal af aktive ringmærkere som medlemmer. For 2009 foreslås der 8000 kr. til støtte for fuglestationerne. 

Der var herefter flere indlæg fra forsamlingen, som mundede ud i, hvordan foreningens indtægter kan øges. Foreningen 
vil i det kommende år se på størrelser som øget medlemsskare, søgning af fonde og evt. øget kontingent. 



Herefter blev budgettet godkendt med bemærkning om at: 

1: De 8000 kr. til fuglestationerne er det op til bestyrelsen at fordele. 

2: Et evt. forhøjet kontingent tages op til næste år (2009). 

Ad 5: Valg til bestyrelsen: 

På valg efter tur var: Henning Ettrup, Kim Skelmose Madsen og Eddie Fritze. 

Alle blev genvalgt. 

Suppleanter: Bjarke Laubek og Michael Højgaard Hansen var på valg. Begge blev genvalgt. 

Ad 6: Valg af revisor: 

Lars Ulrich Rasmussen blev genvalgt. 

Ad 7: Behandling af indkomne forslag: 

Der var ingen forslag fra medlemmerne. 

Ad 8: Evt. Intet. 

Svend Møller Jensen (ref.). 

 


